
Verkiezingsonderwerpen	Professorenwijk-Oost	

Vraag	1:	Multifunctioneel	Centrum	in	de	Oppenheimstraat	
Bij de Josephschool in de Oppenheimstraat is de bouw van een Multifunctioneel Centrum met 

zorgwoningen gepland. Tegen de plannen bestaat weerstand in de buurt vanwege de 

verkeersveiligheid en de parkeerdruk. 

Wat moet er volgens u met de bouwplannen gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Voer de plannen gewoon uit. Hieraan is behoefte 

B. Ontwikkel een alternatief plan samen met de buurt dat tegemoet komt aan de bezwaren 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B 

Toelichting: Op 30 januari jl. heeft het college, waarin D66 zitting heeft, besloten om het project 

Oppenheimstraat fase 2 niet in de huidige vorm voort te zetten. In plaats daarvan wordt een 

grondige renovatie van de kinderopvang uit te voeren en te onderzoeken of ter plaatse van het oude 

gebouw van de St. Josephschool een gymaccommodatie kan komen met twee zaaldelen. Daar is in 

deze wijk behoefte aan. De geplande zorgwoningen van Stichting Gemiva SVG komen in het 

Kanaalpark. Deze voorgestelde wijziging leidt tot een veel kleinere bouwmassa, met een lagere 

verkeersaantrekkende werking en een lagere parkeerbehoefte. Zo hoeft het schoolplein van de St. 

Josephschool niet te worden verkleind en komt het college tegemoet aan de zorgen van de wijk.  

Vraag 2: Roomburgerpark 
Over het Roomburgerpark, het deel met de bestemming groen, is veel te doen. Eens in de paar jaar 

verschijnen er nieuwe plannen voor het park (bebouwing in 2004, uitbreiding hockeyclub 2015 en 

2017).  

Wat moet er volgens u met het park gebeuren? (kies 1 alternatief) 

A. Het park moet ten allen tijde behouden blijven met een groene bestemming 

B. Het park is niet heilig. Andere bestemmingen dan groen moeten bespreekbaar zijn (sport, 

woningen) 

C. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: C 

Toelichting: Het park blijft er en het blijft groen. Een andere inrichting is wel bespreekbaar, als 

daardoor ruimte ontstaat waardoor hockeyclub Roomburg in het Roomburgerpark kan blijven. Dit 

past goed in het streven naar multifunctionele en open sportparken waar functies voor wijk, school 

en sport en bewegen samenkomen. D66 heeft dan ook opgeroepen om deze mogelijkheid te 

onderzoeken. De kaders voor dat onderzoek zijn onder andere goede participatie van alle 

belanghebbenden en behoud van groen. 



Vraag 3: Sportpark Roomburg 
De hockeyvereniging zoekt uitbreidingsruimte. Eén van de opties is verhuizing van de 

hockeyvereniging naar Sportpark de Vliet.  

Stel dat dit gebeurt, wat moet er dan volgens u gebeuren met de vrijkomende velden? Als u 

meerdere bestemmingen wilt combineren op deze locatie, kies dan meerdere alternatieven.  

A. De hockeyvelden moeten weer een sportbestemming krijgen 

B. De hockeyvelden moeten worden gebruikt voor uitbreiding van het groene park 

C. De hockeyvelden moeten worden bestemd voor laagbouw voor senioren 

D. Weet niet / geen mening / anders 

Uw antwoord: B 

Toelichting:  

We koesteren al het groen in de stad, zoals het Roomburgerpark. D66 wil zoveel mogelijk groen in en 

om de stad. Mochten de hockeyvelden van Roomburg verhuizen naar Sportpark de Vliet dan kiezen 

wij voor een kwaliteitsimpuls van het park. Bij herinrichting van gebieden is het uitgangspunt voor 

D66 dat de buurt groener en/of blauwer (water) wordt. Dit geldt voor ons ook als de hockeyvelden 

verhuizen en herinrichting aan de orde is. We zien graag dat wijk en groen meer verbonden raken. 

Vraag 4: Bestemmingsplan 
In 2019 moet er een nieuw bestemmingsplan Zuidelijke Schil worden gemaakt voor onze wijk. Het 

bestemmingsplan geeft aan welke locaties bestemmingen hebben (groen, water, woningen, 

bedrijven) en wat daar toegestaan is. Het gaat ook in op zaken als verkeersafwikkeling en gevolgen 

voor flora en fauna. 

Welke zaken moeten aan de orde komen in het nieuwe bestemmingsplan? Wat moet er anders en 

wat moet behouden blijven?  

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Groen 

• Verkeersinfrastructuur 

• Bouwplannen 

Uw antwoord:  

D66 zet in op het versterken van sport en groen in de wijk. Met het haalbaarheidsonderzoek voor het 

Roomburgerpark, de gewijzigde plannen voor de Oppenheimstraat en het geschrapte bouwplan van 

appartementen aan de Van Vollenhovekade wordt hier op ingespeeld. Bij de realisatie van nieuwe 

bestemmingen hoort ook een goede verkeersinfrastructuur. Daarbij staat voor D66 

verkeersveiligheid voorop. Voor de Professorenwijk gaat het met name om verkeersveiligheid 

rondom scholen. Bij scholen moet het veilig en aantrekkelijk zijn om kinderen met de fiets weg te 

brengen. Daarom moet er bij nieuwe planontwikkelingen een gedegen verkeersonderzoek gedaan 



zijn. Daarin moet aangegeven staan op welke wijze (toename van) verkeer wordt opgevangen, hoe 

parkeerplaatsen worden gerealiseerd, en hoe de verkeersveiligheid verbeterd (of in ieder geval niet 

verslechterd). Alleen als hieraan voldaan wordt kan een nieuwe ontwikkeling in de wijk gesteund 

worden door D66. 

Vraag 5: Wat u nog verder kwijt wilt 

Welke onderwerpen die de buurt belangrijk vindt wilt u verder nog onder de aandacht brengen? 

Ga in ieder geval in op de volgende onderwerpen en vertaal deze zo veel mogelijk naar de situatie 

in Professorenwijk-Oost: 

• Verkeersbeheersing 

• Overlast van hangjongeren 

Uw antwoord:  

De Professorenwijk-Oost is een prettige woonwijk waar mensen graag wonen. D66 blijft zich de 

komende jaren inzetten voor dit woongenot in een groene en bereikbare omgeving. Waar mogelijk 

wordt vergroening in de wijk toegevoegd, worden de fietsverbindingen naar de binnenstad, het 

stationsgebied en naar de omliggende gemeenten verbeterd. Wij blijven ons inzetten voor een 

betere spoorverbinding en meer treinen van en naar Utrecht en voor goede busverbindingen vanuit 

de wijk naar de binnenstad en het station.   

D66 wil een stad van, voor en door iedereen. Een stad van vrijheid waar iedereen zichzelf kan zijn en 

waar iedereen zich veilig voelt. De afgelopen jaren is de criminaliteit in Leiden afgenomen. Er zijn 

minder overvallen, inbraken en geweldplegingen. Dat willen we graag zo houden. Wij kiezen ervoor 

om te investeren voordat het misgaat. Hiervoor is het nodig dat er voldoende wijkagenten zijn die 

weten wat er in de buurt speelt.  

D66 wil dat de gemeente jaarlijks handhavingsarrangementen sluit met zowel de politie als met 

Bijzondere Opsporingsambtenaren (BOA’s). Hierin legt de gemeente samen met de politie, 

respectievelijk met BOA’s, vast welke capaciteit er beschikbaar is en waar de prioriteiten per wijk 

liggen. (Dat kan bijvoorbeeld op de aanpak van overlast van hangjongeren zijn). 

Verzorgde parken en straten zorgen ervoor dat mensen zich buiten prettiger voelen en beperken de 

criminaliteit en overlast. D66 wil dat Leiden schoon is, waarin het straatmeubilair heel is en alle 

straatlantaarns het doen. We ondersteunen initiatieven van burgers en ondernemers om de 

leefbaarheid in de wijken te vergroten. 

Algemeen 

Contactpersoon voor deze vragenlijst: Jasmijn Touw (jasmijn.touw@d66leiden.nl) 

 


